
Referat af ASU’s møde d. 09.06.2024 

Til stede: Birgitte Damsgaard, Inge Bibby, Susanne Randløv Petersen og Rikke Jeremiassen. 

Afbud fra: Lotte Vold, Marianne Rasmussen, Werner Bartsch. 

Referent: Rikke Jeremiassen. 

 

Dagsorden  

1. Siden sidst.  

Werner Bartsch har valgt at træde ud af ASU. 1. suppleant Lotte Vold træder ind som fast medlem i stedet.  

Valg af kasserer udsættes til næste ASU-møde. 

ASU sender en lille gave til Werner Bartsch som tak. 

 

2. Fremtidige arrangementer.  

Der er forslag fra Tine Kloster om et foredrag sammen med Granddanoisklubben. Inge Bibby kontakter Tine 

Kloster om, hvor og hvornår Granddanoisklubben afholder foredrager, og om vi kan deltage. 

 

3. Avlsseminar 2024 på Vilhelmsborg i oktober. 

Inge Bibby tager kontakt til Vilhelmsborg og laver en aftale om dato og lokaler.  

Inge tager også kontakt til Marlene Birkebæk vedr. oplæg om mentorordning og evt. deltagelse i en workshop. 

De øvrige emner til workshops bliver:  

• ”Hvordan får jeg min hund avlsgodkendt?” 

• ”Skal min hanhund i avl?” 

• ”Skal min tæve have hvalpe?” 

• ”Nu er hvalpene her – hvad så?” 

• ” Hvad er HS, og hvordan får jeg min hund testet?” 

 

4. Kontakten til bestyrelsen. 

Bestyrelsen har i et referat angivet, at de tager kontakt til udvalgene, inden hvert bestyrelsesmøde. Det synes 

vi, er en rigtig god ide. 

 

5. Hjemmesidens rubrik om sundhed. 

Tine Kloster har påpeget, at der ikke er noget på hjemmesiden under ”Sundhed”. Dette er korrekt, da de 

mange gode artikler om sundhedsrelaterede emner er blevet langt ind blandt andet under rubrikken ”Viden”. 

ASU kunne forestille sig, at Webmaster laver en kritisk gennemgang af hjemmesidens struktur og opbygning. 

 

6. Eventuelt.  

Næste ASU-møde bliver holdt i Fredericia – formentlig i oktober. Datoen er endnu ikke fastlagt. 


